
Protokoll fört vid STYRELSEMÖTE 
med Storsjöns Segelsällskap 
 

 Protokoll 
 
 Styrelsemöte i Storsjöns Segelsällskap 

 
 Datum:  2010-10-05 
 Tid: 19:00  
 Plats: Östersunds Advokatbyrå, Prästgatan 39, Östersund 
 
 Närvarande: 
  
 Göran Fürstenberg Ordförande 
 Lars Nordberg Sekreterare 
 Sven Wahlström 
 Olle Ternström 
 Kjell Sundström  
 Wille Ulrich-Häreblad 
 Monica Netzler (närvarar per telefon) 
  
§1 Ordförande öppnar styrelsesammanträdet. 
 
 Dagordning: 
 
 Ekonomi 
 Post 
 Kölbåt 
 Jolle 
 Varv 
 Anläggning 
 Övriga frågor 
 
§2 Ekonomi.  Föredrogs av Sven 
 
Statliga LOK-stödet uteblivit pga problem med ansökningen. 
Kommunala LOK-stödet kommer enligt uppgift (9-10.000,-) men har inte kommit än. 
Sven presenterar resultaträkning och balansräkning för perioden 091101 – 100930. 
En diskussion om verksamhetsresultatet följde. 
Sven rapporterade att han till Stickan Hedblom överlämnat en flaska punsch. 
 
 
 
§3 Post.  Föredrogs av Sven. 
 
Inget särskilt att rapportera. 



§4 Kölbåt. Föredrogs av Göran 
 
Info från Claes: 
9 st poängseglingar har genomförts, ärtsegligen, Storsjön runt, seglarskola för vuxna så var 
det för få anmälda. Det behöver marknadsföras på ett bättre sätt än vad som skedde. 
Eskaderseglingar så hade Olle tagit hand om detta. Intresse finns för detta. Problem hur 
seglingsresultaten skall publiceras. 
 
§5 Jolle. Föredrogs av Monica 
 
Verksamheten rullar på som vanligt. Mörkersegling var mycket uppskattad. Representation på 
större tävlingar, SM i Feva, och på Laserseglingar i Saltsjöbaden. Våra ungdomar har lämnat 
ett gott intryck efter sig. 
 
Träningsläger med besök av seglare från Ö-vik har hållits. Blåsigt och kallt men alla nöjda. 
En tävling kvar i Värmdö,  C-55, skall ske, vi förväntar oss gott resultat.  
 
SSS ungdomsverksamhet ligger väl framme i jämförelse med klubbar i Norrland. 
Vi har många barn och ungdomar på  träningar. Vi är väl framme även i jämförelse med 
klubbar efter kusterna med helt andra förutsättningar. Goda framgångar på SM. Bla 3 
besättningar bland de 6 bästa mm. 
 
SISU-ambassadör: 
Kontakt från SISU har tagits och vi bör ha någon som som håller kontakten med SISU. Vi kan 
genom detta få möjlighet att söka bidrag på detta sätt. Monica dock inte intresserad av detta 
själv. Frågan kan tas upp vid nästa möte. 
 
Klubbshopen: 
Vi kan få kontakt med webbshop som kan underlätta anskaffandet av klubbkläder mm med 
viss rabatt som jollesektionen gärna vill ha möjlighet att beställa från. Vi kan själva bestämma 
sortiment mm som kan vara användbart alla i klubben. För dem som representerar klubben är 
det bra att ha profilkläder. 20 % rabatt för medlemmar. Monica ombesörjer att material 
skickas ut till styrelsen så beslut kan tas vid nästa sammanträde. 
 
Logga vid tävlingar: 
Monica har tagit fram ett förslag på tävlingslogga för klubben som kan användas vid 
jolleseglingar. Vi får del av den om någon dag och tar ställning nästa sammanträde. 
 
Träffen:  
Vi bör närvara och vi skulle behöva lite fler platser. Vi skulle ha nytta av att ha fler personer 
där, kostnad ca 300,-/pers + resa. 
 
Varmvattenberedare: 
Den har spruckit och det bör åtgärdas. 
 
Norrlandsribben:  
Erbjudande på att köpa bra ribb för 135.000,-. Frågan hänskjuts till planeringsmötet. 
 
Omklädningsrum:  
Behov av omklädningsrum med duschar finns. Finns det någon planering för detta ang 
planering av parkeringsområdet? Monica tror att denna fråga ligger på kommunen. 
 



C-55ornas förtöjning: 
Jollebryggorna håller dåligt för så pass stora båtar som C-55-orna. Annan placering bör hittas. 
Bryggorna bryts sönder. Det påpekas att det är svårigheter med platserna och vi kan inte räkna 
med att få platser på Hamnkommitténs bryggor inom rimlig tid. SSS kan inte räkna med att få 
en plats utan vidare. 
 
Förslag från Olle att vi ställer oss i kö hos Hamnkommittén för tre båtar. 
 
Beslut: att vi ställer oss i kö på två smala platser. Sven ställer oss i kö. 
 
§6 Anläggning:  Föredrogs av Olle 
 
Varmvattenberedaren har spruckit. Oklart var läckan är belägen. Olle kontaktar Torbjörn 
Herjeby eller Franz Birkl om detta. 
 
Olle lyfte en Stortriss som skulle betala för lyftet. 600,- skall inkomma till klubben för detta. 
 
Toaletten på klubbhuset fungerar inte just nu pga vattenbrist. 
 
Brunnslocket vid klubbhuset ligger snett och är inte fastgjort. Detta bedöms inte var något 
stort problem. 
 
§7. Varv  Föredrogs av Kjell 
 
Gamla varvet är avstädat och klart. Detta är rapporterat till kommunen.  
 
Gamla segelbåten är flyttad till varvet och avtal tecknat med ägaren. 3-4 nya båtar på varvet 
kommer.  
 
Man får tills vidare stå på sin gamla plats, men det är inte slutlig plats.  
 
Grusning skall ske på ca 2 m väg på varvet. Mycket arbete har gjorts och arbetshelg var fallet 
i helgen. Ingen jätteuppslutning, men några.  
 
Reglar för att bygga över containrarna har gjorts. Gips i jolleförrådet har satts upp.  
 
Uppgrusningen i jolleförrådet är klar. Mycket arbete kvar, bla gips på vägg, mer takplåt, 
masthållare mm. Mastskjulet bearbetas. Fler masthållare ska upp.  
 
Div jobb invändigt finns att göra. Anläggningen skall byggas färdig under vintern.  
 
Rullstolsram ska upp.  
 
Inne i traktorgaraget ska en dubbeldörr tas upp så en jolle kan tas in i undervisningslokalen. 
Traktorerna fungerar igen. 
 
Div diskussion om snöröjning i vinter skedde. 
 
Ang lastbilarna på varvet så skedde en diskussion ang avgift för att de står på varvet och för 
kostnad för diesel för att de använts vid avveckling av varvet. 
 
Förslag att Sven får ut kostnadsersättning för drivmedel. 



 
Beslut: i enlighet med förslag. 
 
§8 Hemsidan : Föredrogs av Göran 
 
Synpunkter: 
 
Förslag från Asbjörn att delar av hemsidan skall läggas om och att roderbladet skall fortsätta 
att komma ut i pappersform. 
 
Mats Johansson vill inte vara webmaster på nuvarande sida. Om den gamla sidan upplivas så 
kan han var webmaster. 
 
Det förefaller vara besvärligt att lägga in material på hemsidan. Synpunkter har inkommit på 
brister i hemsidan ang var man hittar uppgifter, hur nyheter läggs in mm. Städning av 
hemsidan fungerar inte så bra. 
 
Eva har lämnat in synpunkter att många delar fungerar bra och att det fungerar bra för 
jollesektionen. Hon vill inte att hemsidan lämnar Idrott on line. 
 
Vi styr inte själv över den reklam som ligger på sidan. 
 
En allmän diskussion skedde kring hemsidan. 
 
Styrelsen konstaterar att vi måste samla ihop den kritik på hemsidan som föreligger och 
komplettera hemsidan med det som behövs. Styrelsen konstaterar att vi behöver en webmaster 
i förlängningen. 
 
Extra styrelsemöte 10/9 1800 om hemsidan och strukturen och basinformationen. Mötet hålles 
på Östersunds Advokatbyrå. Asbjörn Norling kallas därtill. 
 
§ 9 Planeringsmöte: 
 
 24/10 1000 Östersunds Advokatbyrå 
 
§ 10 Årsmöte: 
 
 6/12 1900 
 
  Klöversalen LRF Rådhusgatan (mittemot Rådhuset) 
 
 Ordföranden avslutade mötet och tackade de närvarande för visat intresse och 
 önskade alla en trevlig seglingssommar!. 
 
 Vid protokollet  Justeras 
 
    
 
 Lars Nordberg  Göran Fürstenberg 


